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Z A P I S N I K 

sa 113. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 15. listopada 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni 

sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar 

Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića 

„Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Davorin Klobučar, direktor GSC Delnice, 

Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Mirna Janeš, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin 

Klobučar. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Pregled pristiglih zahtjeva za otkup zemljišta i priprema odgovora. 

- Dogovor s predsjednikom Gradskog vijeća o terminima sjednica do kraja godine. 

- Pripreme za sjednicu UV JVP koju ćemo imati u četvrtak. Treba vidjeti materijale, proučiti 

Statut i uvjete za natječaj. 

- Dogovorit će se sjednice komisija za stipendije i pripremiti dokumentacija za otvaranje. 

- Odgovori na dvije zamolbe za financiranje projekata. 

- Prikupi će se brojevi računa za isplatu pomoći za ogrjev. 

- U Srednjoj školi, djelatnici JUO Martina Petranović i Tomislav Mrle, održat će predavanje 

vezano uz Savjet mladih. 

- Što se tiče Lokalne strategije za invalide priprema se savjetovanje sa zainteresiranom javnošću 

i organizira sastanak nadležnog radnog tijela. 

- Ovaj tjedan trebali bi se dogovoriti sastanci sa svima u zgradi koji sudjeluju u financiranju 

portirske službe. 

 

GORDANA PISKAČ 

- S novim Zakonom o komunalnom gospodarstvu potrebno je uskladiti Odluku o komunalnom 

doprinosu i Odluku o obavljanju komunalnih djelatnosti koje će se proslijediti na savjetovanje 

sa zainteresiranom javnosti. 

- Danas je sastanak na temu proširenja Vrtića. 

- Koordinacije vezano uz radove koje imamo u tijeku – Kuglana, Potok, Lovačka ulica. 

- Izdavanje posebnih uvjeta i potvrda na glavni projekt. 

- Izdavanje suglasnosti vezano za prijavu Šumarske savjetodavne službe na natječaj za cestu 

Sović Laz (cesta od odlagališta prema vikendicama).  

- Aktivnosti vezane uz dobiveni ugovor Hrvatskih voda o zakupu, a vezano za rampu za invalide.  

 

 



DAVORIN KLOBUČAR 

- Sastanci u upravnim odjelima PGŽ. 

- Na Platku se vrše pripreme za zimsku sezonu. 

- Završena je terasa uz bazen u Domu sportova. 

- Sudjelovat ćemo u emisiji uživo glede planova i programa te aktivnosti GSC-a u Delnicama i 

na Platku. 

- Prezentacija skijaških skokova mladima kako bi ih animirali da se počnu baviti tim sportom, 

sve u suradnji sa Skijaškim savezom PGŽ.  

- Informacija gradonačelniku da nije točno da su stabla počela rasti kod stepeništa u Domu 

sportova, tamo su tri koprive koje domari nisu mogli pokositi. Ničeg drugog nema, ne stoji da 

je zapušteno. 

- Situacija s bazenom odnosno s rezervoarom pitke vode za Zamost Brodski postaje alarmantna. 

Vode stalno ima pa nema, nešto se događa, a pronađene su i dvije životinje, puh i riđovka, koje 

smo izvukli. Bojim se da ne dođe do jačeg onečišćenja pitke vode. Tražimo pomoć. Životinje 

ulaze unutra, zašto se voda gubi ne znamo. Rezervoar se puni određenom dinamikom ali se 

prazni. Gradonačelnik je zatražio od pročelnice da s Komunalcem dogovori što se može učiniti. 

Gordana Piskač: Dva puta godišnje Zavod vrši ispitivanje vode za piće. Potrebno je s 

Komunalcem dogovoriti što i koliko puta godišnje klorirati vodu. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Teorijska nastava na temu razvoja i širenje požara, podjela vatrogasnih armatura na vodu i 

tehničke karakteristike te vježbe s armaturama za vodu. 

- Uređenje prostora kluba, radovi na fitness prostoriji. 

- U planu je košnja trave. 

- U noći iz srijede na četvrtak odradit će se vježba na autocesti. 

- U četvrtak je sjednica UV JVP. 

- Vožnja kombijem za potrebe Grada. 

- Popravak starijeg kombija – otklanjanje kvara, zamjene diskova i feroda na kočnicama. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Organiziramo sastanak vezano uz proširenje Vrtića. 

- Sutra imamo Vijeće odgojitelja vezano za pedagoga. Pristiglo je 11 zamolbi, od tih 11 izabrali 

smo 3 osobe koje će se pozvati na razgovor.  

- Do kraja mjeseca obilježavamo Dane kruha i zahvalnosti za plodove zemlje. Dvije skupine djece 

u srijedu idu u Krašograd na druženje i na aktivnosti vezane uz obilježavanje tih dana. 

- Knjigovodstveni servis, plaćanje računa, ažuriranje, arhiviranje građe. 

 

PETAR HRG 

- Dvije koordinacije na temu adventske bajke, sutra koordinacija po pitanju cjenika i općih pitanja 

korištenja punionice za punjenje e-bicikala.  

- Medija plan je završen kao i Plan zajedničkih aktivnosti prema JU Priroda. 

- U tijeku je izrada Financijskog plana i plana aktivnosti. 

- U srijedu smo u PGŽ gdje je koordinacija po pitanju Akcijskog plana razvoja ciklo turizma. 

- Završavamo plan javnih poziva i natječaja za sljedeću godinu. 

- Poslane su uplatnice dugovanja boravišne pristojbe.    

- Sastanak s predstavnicima Autoceste Rijeka – Zagreb vezano za mogućnost dodjele promo 

materijala na naplatnim kućicama tijekom sezone.  

 

IVA ŽAGAR 

- U planu je izrada faktura za održavanje javnih površina. 

- Usklađenje financijskog plana „KTD“ Risnjaka s proračunom grada. 

- Popravak nadstrešnice na mrtvačnici u Crnom Lugu. 

- Obavljat će se administrativni poslovi. 



- Obavijesti na oglasnoj ploči i na radiju vezano za održavanje prodaje cvijeća povodom blagdana 

Svih Svetih. 

- Krenut će se sa orezivanjem tuja i košnjom površina na groblju u Delnicama. 

- Pripremit će se Radnički dom za potrebe predstave u srijedu. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Nastavak radova na Programu raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. 

- Prometno redarstvo – teren i obrada podataka u kancelariji odnosno ažuriranje plaćanja kako bi 

se podaci obradili i dostavili MUP-u. 

- Ruševine građevine u Brodu na Kupi – izrada rješenja o rušenju i određivanje datuma, ponude 

su dobivene i pregledane, slijede aktivnosti oko graničnog prijelaza te prema MUP-u. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu. Za MORH je sve pripremljeno za drugostepeni organ. Problem 

s dostavom povratnica od Pošte. Povratnice se ne vraćaju pa moramo tražiti potvrde od Pošte 

da je dostava izvršena.  

- Postupanje po žalbama na komunalnu naknadu. 

- Servisiranje služenih automobila. 

- Izvode se radovi na Lovačkoj ulici i priprema dokumentacija za uporabnu dozvolu jer konačna 

isplata sredstava ide tek po uporabnoj dozvoli. Realan rok za dovršetak je dva tjedna. Potrebno 

je vidjeti što sa separatorom. Naime, u tehničkom opisu piše da će se prikopčati oborinska na 

postojeću oborinsku koja će imati separator, a naša postojeća na tom dijelu nema separator. 

Dobili smo ponudu na 70.000 kuna bez PDV-a. Sva infrastruktura za Dom je spremna, čak i 

tlačni vod za fekalnu kanalizaciju. Izvan našeg zahvata smo izveli i napravili sve što se tiče 

Doma. Gradonačelnik: Upravo je u tijeku novi natječaj za izbor novog izvođača što će trajati 

objektivno 3 mjeseca, paralelno se provodi i postupak nabave za opremanje. 

- Nastavak radova na Kuglani. Dio fasade koji je bio loš smo otukli. Ponuda za 70 m2 fasade, bez 

završne boje, iznosi 19.000 kuna bez PDV-a. Za to bi bilo mjesta u osnovnom ugovoru kao i za 

dio grijanih žljebova, dok bi se ostatak grijanih žljebova morao dougovoriti.  

- Cesta Razloge – u petak je otvoren građevinski dnevnik, dat je nalog da se čim prije krene s 

radovima na ugovorenoj dionici uz skidanje asfalta.  

- Rješenja za komunalni doprinos. 

- Naknade za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Potvrde o plaćenim naknadama za nezakonito izgrađene zgrade. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad s korisnicima. 

- Obrada novih knjiga. 

- Redovni godišnji otpis. Otpisali smo knjige koje su nevraćene do 2015. godine (113 knjiga), a 

dodali smo i knjige koje su zastarjele po temi – ekonomija, znanost, odgoj i obrazovanje. 

Moramo tražiti suglasnost matične službe. 

- Izvješće prema Ministarstvu kulture o utrošenim sredstvima za knjige.  

- Pripreme i dogovori za realizaciju plana programa za aktivnosti vezane za mjesec Hrvatske 

knjige: Radijska emisija „Čitateljski kutak“, doći će mladi s posebnim potrebama, dolazi DV 

„Morčić“ iz Rijeke koji žele čitati priče u parku, Kreativna radionica. 

- Redovita Kreativna radionica i Pričaonica priča. 

- Održava se 7. međunarodni književni susret „Od mora do gora“. Gospodin Davor Grgurić, etno 

Udruga „Prepelinc“ i mi smo suorganizatori tog susreta. Također, Davor Grgurić bi u četvrtak 

imao izlaganje o Goranskim legendama, a Višnja Bolf će prezentirati fotografije kako bi, na taj 

način, napravili izlet kroz Gorski kotar. 

- Što se tiče programskih aktivnosti u Mjesecu knjige u Pričaonici priča čitamo slikovnicu Agate 

Lučić „Legenda o Delničkom mužeku“, predstavit će se interaktivna slikovnica u DV 

„Hlojkica“, održavat će se kreativne radionice na temu izrade lutaka u delničkoj narodnoj nošnji, 

održat će se kviz „Knjigoljubac“, sudjelovat ćemo u e-kvizu a planiramo i književnu večer 

„Zavičaju“. Kao i svake godine upriličit ćemo posjet učenika uz radionicu i besplatno učlanjenje 

na godinu dana.  

- Posjet Interliberu s učenicima OŠ. 



- Radijska emisija „Čitateljski kutak“. 

- U subotu je promoviran peti Haiku zbornik na Kamačniku. 

- Imamo besplatno učlanjenje za umirovljenike, nezaposlene i prvašiće, opraštamo zakasninu 

cijeli mjesec, korisnici daruju korisnike – knjiga na dar. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Najviše vremena provodi se na izradi plana proračuna za 2019. godinu kao i projekcijskim 

godinama.  

- Kontinuirano se radi na porezima na kuće za odmor. 

- Pripremamo opomene za naša potraživanja. 

- Sastanak s djelatnicima Dječjeg vrtića. 

- Pomoći potencijalnim korisnicima vezano za drugi krug mjera poduzetništva. 

- Sutra ćemo prisustvovati seminaru u Rijeci. 

- Aktivnosti vezane uz projekte.   

- Završit će se i poslati plaće vezano za Program „Zaželi“ i JOPPD za rujan. 

- Aktivnosti vezane oko organizacije sistematskog pregleda. 

 

 

 

Dovršeno u 8,35 sati 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


